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Pan
Tadeusz Majewski
Przewodniczacy
Zarzadu Powiatu
w miejscu

W punkcie 18 porzadku obrad II sesji Rady Powiatu
Inowroclawskiego z 8 grudnia 2006 r. (wolne wnioski), zgloszono nastepujace
wnioski:

Radna p. Zyta Szumlanska wniosla o koniecznosc nawiazania wspólpracy z
Gmina Inowroclaw. Wspólpraca ta mialaby dotyczyc wspólnych inwestycji na
terenie Gminy. Radna przypomniala, ze zostal poruszony przez Pania Skarbnik
temat budowy chodnika we wsi Orlowo i Klopot (wspólne porozumienie
Powiatu i Gminy). Temat ten dla mieszkanców Gminy jest bardzo istotny, ze
wzgledu na fakt planowanego przebiegu przez teren Gminy Inowroclaw
miejskiej obwodnicy. Radna zwrócila uwage, ze trasa obwodnicy jest juz
zaakceptowana w Ministerstwie Transportu. Wspomniana obwodnica
przebiegac bedzie przez wies Klopot i czesciowo wies Orlowo, dzielac wies
Klopot na pól. W zwiazku z tym, budowa chodnika staje sie tym bardziej pilna,
dlatego ze droga relacji Inowroclaw - Rojewo stanie sie droga dojazdowa do
obwodnicy, a to spowoduje wzrost ilosci przejezdzajacych tam samochodów.
Radna zwrócila uwage, ze dzieci uczeszczajace do szkoly w Orlowie sa w
zwiazku z tym narazone na duze niebezpieczenstwo. Radna przypomniala, ze
kilka lat temu jedno z dzieci zginelo na drodze miedzy szkola a domem. Radna
apelowala o dalsza wspólprace z Gmina.

Przewodniczacy Rady Organizacji Pozarzadowych p. Marek Slabinski
przypomnial, ze na terenie Powiatu Inowroclawskiego dziala Rada Organizacji
Pozarzadowych, która skupia 246 organizacji. Na czele tej Rady stoi 12
przedstawicieli, wybranych w wyborach bezposrednich. Wybrany zostal tez
Przewodniczacy Rady, którym zostal Marek Slabinski. Pan Marek Slabinski
podkreslil, ze zostal zobligowany w imieniu Rady Organizacji Pozarzadowych



do zlozenia wniosku o wspólpracy Rady Organizacji z Powiatem
Inowroclawskim. Zaznaczyl, ze ma sie ona odbywac w dwóch formach, z
których jedna forma ma miec charakter finansowy. Wniosek Rady dotyczy
formy finansowej. Otóz Rada Organizacji Pozarzadowych zwraca sie z prosba,
aby 1% budzetu Powiatu przeznaczyc na zadania, które sa realizowane przez
organizacje pozarzadowe. Sa to zadania, finansowane i dofinansowywane z
budzetu Powiatu. W realizacji tych zadan, organizacje niejako "zastepuja"
Powiat. Pan Marek Slabinski zaznaczyl, aby nie odbierac zgloszonej propozycji
tak, ze organizacje pozarzadowe zycza sobie jakis dodatkowych srodków. Pan
Marek Slabinski poinformowal, ze wniosek ten wyplynal podczas obrad
drugiego forum Rady Organizacji Pozarzadowych. Zostal on zgloszony wlasnie
na tej sesji, bo z pewnoscia jeszcze w tym miesiacu podjeta bedzie uchwala
budzetowa.


